
        Referart Bylaugsmøde; tirsdag den 19-5-2020

Thomas, Inga, Torben, Lone, Jørdis, Sussi,  Jette og Pia; Afbud fra Ingelise og Carsten. Pia tager
referart.

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde
Intet at bemærke

2. Nyt fra oldermanden
a) Nye boliger på Gershøjvej 2 og 6 – dvs. ansøgninger til kommunen.
3. Beretning fra kassereren
a) Regnskab dd.; Godkendt
b) Kontingent, status; Godkendt
4. Nyt fra udvalgene

a)  Vej / Trafik, Thomas; Intet nyt.
b)  Legeplads, Thomas; Pia H. har ryddet råden legeredskab op på eget initiativ.
c)  Sæbyposten, Thomas; Udsendes med ny GF dato samt opdateringer og opfordring til

at betale kontingent
d)  Aktivitetsgruppen; Ligger på is indtil videre

e) Infostander status, Inga; Forslag blev fremlagt og godkendt. Fint arbejde fra gruppen.
f) Landsbyudvalget, Inga;  Deadlines udskudt pga. Corona. det gælder også ansøgninger til
Landsbyfonden mht. borde og stole.
g) Tilflyttere, nye medlemmer, gavekort, Thomas / Annette. Vi var enige om et gavekort var
en god ide, men lige til  hvad, hvilken pris og hvor længe blev ikke afgjort. Annette sørger for
uddeling af velkomstfolder. Har du fået nye naboer, så tag fat i Annette!

h)  Andre arbejdsgrupper der er tilknyttet Bylauget. Intet nyt
5. Arrangementer

a)  Sæby dag; Aflyst
b)  Sommerfest / Revy 8-8, Thomas; Aflyst
c)  Fællesspisning ; Aflyst
d)  Fugleskydning, Thomas; Aflyst
e)  Sct. Hans afte; Kan måske afholdes - vent til efter 8/6 med plan
f)  Øl og mad, Thomas og Sussie; Aflyst
g)  Mandeaften, Thomas og Torben; Aflyst
h)  Billardaften ; Aflyst
i)  Generalforsamling med spisning, Thomas – Vi ser på dato efter udmelding 8/6, men

det bliver nok uden spisning.
j)  Andre arrangementer. Intet

6. Den Gamle Skole
a) Status,  div.  ansøgninger,  fonde,  Torben;  Vi  har  bestemt at  søge AP.  Møller  Fonden og
Nordeas Her Bor Vi Fond. Vi har fået tildelt 30 timers hjælp af en konsulent gennem kommunen.



Hun hjælper med formulering men IKKE med at finde de rette fonde. Pia er nu tilknyttet gruppen.
Her bor vi fonden har ansøgningsfrist i august. AP. Møller Fonden modtager løbende ansøgninger.
b) Ombygning, retablering af skolestuen, Torben. Vi har tilladelse fra 
fredningsmyndighederne. Der var flertal for at sætte arbejdet i gang, da vi kan lave det selv. 
Bøgerne skal føst og fremmest væk. Torben sætter i gang.
c) Indvendig  istandsættelse,  maling,  støjdæmpning osv.  Torben;  Vi  har  fået div.  tilbud på
støjdæmpning, LED lys, varmepumpe, isolering osv. Yderligere tilbud indhentes.
d) Husudvalget, Ingelise; Intet nyt
e) Opvasker, Thomas; Det var 23.000 + moms – altså 29.000. Er stadig OK
f) Udlejning til  Sæby Gershøj Gymnastik forening, Inga.  Vi besluttede at  SGG kan benytte
lokalerne til kaffe og møder for 1000 kr. for resten af 2020. De rydder op og gør rent selv.
g) Kontor  fællesskab,  Thomas;  Principielt  ja  til  dette.  Thomas  spørger  om  deres  krav  til
internet,  strøm  og  istandsættelse.  Og  så  skrives  der  en  lejekontrakt.  Vi  må  ikke  gå  under
markedsvilkår.  Det  er  14-1500/mdr/person.  Når  der foreligger et  forslag til  kontrakt,  tager vi
stilling til det konkrete. Husk at vores forsikring ikke dækker deres hardware.
h) Arbejdsdag haven, skolen, bylaugshuset;  Seperate arbejdsdage for have, hus og gadekær
for ikke at samle for mange. Naturligvis uden spisning. Inga indkalder og korrodinerer.
7. Bylaugshuset
a) Varmepumpe; Er købt og skal bare sættes op.
b) Bræderne på ydersiden af porten kan bare udskiftes og males, da selve porten ikke fejler
noget. Torben sætter arbejdet i gang.
8. Gadekær 

Se 6h
9. Indkommende forslag / emner til behandling
a) Sæby Gershøj idrætsforening, Inga – Se 6f
10. Fastlæggelse af næste møde

Næste møde bliver Tirsdag 16. juni kl. 19. Her er heller ikke spisning!
11. Eventuelt


